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Protokół nr 10/2019
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 22 października 2019 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Leszek Dulęba – radca prawny;
3) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
5) Michał Kuś – pracownik ds. współpracy gminy z organizacjami

pozarządowymi.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
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2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 24 września 2019 r.
4. Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w minionym

roku szkolnym.
5. Zaopiniowanie wniosku grupy inicjatywnej zwanej dalej inicjatorem o realizację

w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego obejmującego organizację
obchodów Święta Niepodległości pn. Narodowe Święto Niepodległości.

6. Zaopiniowanie wniosku złożonego przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi
Raduli Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddała pod głosowanie ww. porządek
obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (2)
Hanna Białas, Jacek Król

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 24 września 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
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Jacek Król
NIEOBECNI (1)
Hanna Białas

Ad 4.
Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w minionym
roku szkolnym.

Grażyna Filipowicz poinformowała, iż przy niektórych szkołach brakuje boisk,
zapytała, czy strona urzędowa planuje w przyszłości budowę tych boisk.
Ponadto zapytała, czy wszystkie szkoły podstawowe wyposażone są w pracownie
chemiczne i fizyczne. Następnie radna zwróciła uwagę na informację dotyczącą
przepływów uczniów między obwodami szkół podstawowych i poprosiła o
informację, dlaczego wiele dzieci przychodzi do szkół poza swojego rejonu.

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że w zespół szkolno-przedszkolny korzysta z boiska Miejskiego Ośrodka
Sportu i Rekreacji. W szkole nr 16 brakuje boiska, ale strona urzędowa posiada projekt
boiska i będzie dążyła do szybkiej budowy. Przy szkole nr 20 jest plac zabaw, który
był potrzebny, ponieważ szkoła posiada tylko klasy 1-3. Oprócz szkoły nr 20 szkoły
mają zapewnione pracownie chemiczo-fizyczne. Natomiast odpowiadając na pytanie
dotyczące przepływów uczniów z innych rejonów wytłumaczył, że dzieje się tak ze
względu na klasy sportowe cieszące się dużymi osiągnięciami tj. szkoła nr 19, szkoła
nr 9 oraz z różnych innych względów.

Jacek Król poprosił, aby kolumny w tabelach były opisywane przy każdej stronie, a
nie tylko pierwszej. Zapytał, jak strona urzędowa zamierza wesprzeć dyrektorów w
związku ze strajkiem, który został ogłoszony.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że jest to pytanie retoryczne, ponieważ jak strona
urzędowa poradzi sobie w sytuacji kiedy nauczyciel zgodnie z prawem wykonuje
swoje zadania, a nie wykonuje tych dodatkowych ze względu na pasje, misje. Strona
urzędowa jest przygotowana na sytuacje m.in. aby zajęcia pozalekcyjne były
realizowane. Podpisane są z nauczycielami umowy w ramach projektu unijnego, które
zabezpieczają tą sferę. Dodał, iż należy pamiętać, że każda szkoła ma obowiązek
realizować statut szkoły. Natomiast trzeba zaznaczyć, iż biurokracja w oświacie
wzrasta w sposób nieprawdopodobny od wielu lat i stanęła na skraju absurdu.

Jacek Król zapytał, czy na poziomie dyrektora szkoły są jakieś narzędzia, aby płacić
dodatkowo godziny, które do chwili obecnej były w ramach misji.
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Zastępca prezydenta odpowiedział, że dyrektor posiada środki zaplanowane na cały
rok szkolny. Plan nauczania został zaplanowany na początku września, jeśli z czasem
okaże się, że środki są niewystarczające zostanie jeszcze raz przeanalizowany.

Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania poinformowała, iż w
czerwcu był już plan kolejnego strajku i ułożono tak plany pracy, aby były
zrealizowane. Nauczyciele będą jeździli na wycieczki, może nie kilkudniowe, ale
jednodniowe. Dzieci może będą miały mniej zajęć, co nie oznacza, że nie będą miały
zajęć, ponieważ wiele zajęć jest pozalekcyjnych. Są typy zajęć za które gmina ma
obowiązek zapłacić nauczycielom.

Jacek Król poprosił, aby informacje były przygotowywane z większą dbałością o dane.
W omawianym materiale na str. 49 w klasyfikacja uczniów jest procent uczniów ocena
zachowania, gdzie suma powinna wynosić 100%, a w niektórych wierszach tyle nie
wynosi.

Przewodniczący komisji w związku z wyczerpaną dyskusją poinformował, że komisja
zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 5.
Zaopiniowanie wniosku grupy inicjatywnej zwanej dalej inicjatorem o realizację
w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego obejmującego organizację
obchodów Święta Niepodległości pn. Narodowe Święto Niepodległości.

Przewodniczący komisji przedstawił wniosek grupy inicjatywnej oraz stanowisko pani
prezydent do wniosku, następnie powiedział, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji w związku z tym poddaje pod głosowanie ww. wniosek.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.
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Ad 6.
Zaopiniowanie wniosku złożonego przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi
Raduli Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, iż należałoby we wniosku
odmienić nazwisko z „Raduli” na „Radulemu”.

Ireneusz Wiśniewski poinformował, iż większość radnych podpisała się pod
wnioskiem. Ponadto poinformował, iż we wrześniu na posiedzeniu komisji oraz sesji
zaopiniowano pozytywnie wniosek, aby projekty uchwał w sprawie tytułów
honorowych były opiniowane na Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, natomiast
wniosek nie został przesłany do Dziennika Wojewódzkiego. W związku z tym
wniosek ten formalnie nie obowiązuje, dlatego są to dalej kompetencje Komisji
Infrastruktury jednakże ww. projekt uchwały wprowadzono również na tą komisję,
ponieważ uznano, że opinia tej komisji nie zaszkodzi. Zaznaczył, iż po posiedzeniu
sesyjnym zostanie uporządkowany ten problem techniczny.

Michał Nowak przypomniał, że kilka lat temu również pojawił się problem techniczny
w projekcie uchwały dotyczącej tytułu honorowego. Komuś usunęła się cała linijka
tekstu i trzeba było podjąć jeszcze raz uchwałę korygującą. Radny podkreślił, że
również uważa, iż nazwisko Raduli powinno być odmienione.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała wniosek złożony przez grupę radnych o nadanie Panu
Markowi Radulemu Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.
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Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 19 listopada 2019 r. o godz.
16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:00
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


